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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Miért kötött Ön több mint 490 millió forintos szerződést 2011-ig?" címmel a Házszabály
91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A
kérdésre írásban várom válaszát.

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön 2008 .05 .30.-2011 .06.30-ig szóló idő tartamra szerződést kötött Griffsoft Informatikai Zrt . -
vel a következőre : „integrált pénzügyi információs rendszer bevezetése, valamint a rendsze r
üzemeltetése és teljes körű támogatási tevékenység ellátása az Oktatási és Kulturáli s
Minisztérium és háttérintézményei számára. A szerződés nettó értéke 490 830 000 Ft .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mi szükség volt a feladat kiszervezésére, ráadásul ilyen hatalmas költségen? Milyen módo n
mutatkozik ebben a közpénzekkel való takarékosság ?

Mi indokolta a szerződés 2011-ig történő megkötését ?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 20 .
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